



網上開立定期存款 簡易快捷



**密切留意
最新特惠年利率**

客戶服務熱線：223 95559

註：

實際年利率將根據客戶開立定期存款時本行的報價為準。

推廣代碼有效時間：星期一至五之每個營業日由上午11時至下午8時；及星期六之每個營業日由上午9時至下午4時。如有任何爭議，本行保留最終決定權。

優惠及服務須受相關條款細則約束，詳情請向本行職員查詢。

風險聲明：1.外幣投資受匯率波動而產生風險。客戶如將外幣兌換為港幣或其他外幣時，可能受外幣匯率變動而獲利或虧損。2.人民幣乃受制於匯率風險，以及人民幣現時並非自由兌換的貨幣。客戶如將人民幣兌換為港幣或其他外幣時，可能受人民幣匯率變動而獲利或虧損。透過或由香港銀行進行的人民幣兌換或提供的人民幣服務，須受制於若干有關人民幣的政策或其他限制及相應的有關香港監管要求。有關要求將不時更改而毋須另行通知。

交通銀行(香港)有限公司(於香港註冊成立的有限公司)



Online Time Deposit Placement with Ease



Stay Tuned for our
Latest Preferential Rates

Customer Services Hotline: **223 95559**

Remarks:

The actual interest rates shall be subject to the quotes of the Bank at time deposit placement.

Promotion Code validity: effective from 11am till 8pm of each business day from Monday to Friday; and effective from 9am till 4pm of each business day of Saturday. In case of any dispute, the Bank reserves the right of final decision. All offers and services are subject to their relevant terms and conditions, please contact the Bank staff for details.

Risk Disclosure: 1. Foreign currency investments are subject to exchange rate fluctuations which may involve risks. The fluctuation in the exchange rate of foreign currency may make a gain or loss in the event that customer converts the foreign currency into Hong Kong dollar or other foreign currencies. 2. RMB is subject to exchange rate risk and is currently not freely convertible. Conversion of RMB or provision of RMB services through banks in Hong Kong is subject to relevant RMB policies, other restriction and regulatory requirements in Hong Kong. No prior notice will be given for any changes which may be made from time to time.

Bank of Communications (Hong Kong) Limited (Incorporated in Hong Kong with limited liability)